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Fractie: SAB SOCIAAL ACTIEVE BURGERPARTIJ 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  28 2.m3 

Vraag: Is bekend (bij benadering) hoeveel studentenwoning er nog bij moeten komen en 
in welke wijken gedacht wordt of alles op een campus. En zijn deze 
studentenwoning ook beschikbaar voor studenten van de hoge school etc.? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  28  2.C2  

Vraag: U gaat het gesprek aan met partners in Randwyck. Behoort hier ook de bespreking 
met Intratuin bij? Zo ja wanneer denkt u de definitieve afspraak te maken met 
Intratuin voor de ontstane situatie rond de uitbreiding horeca? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  29 

Vraag: Bij prestatie going concern maakt u het punt om cultuur voorzieningen te realiseren 
wat moeten wij ons hier bij voorstellen? Hoe gaat u om als het kabinet de 
voorspelde bezuinigingen op cultuur uitvoert? Blijft er dan genoeg ruimte ober om 
niet cultuurvoorzieningen te realiseren en wat doet dit met de 
cultuurvoorzieningen die nu gekort of helemaal geen subsidie meer krijgen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  29 

Vraag: Werkgelegenheid creëren zeker hoognodig maar hoe is de staat van onze 
kaartenbak van werkzoekende worden hiervoor ook de juiste middelen ingezet om 
hen aan de broodnodige baan te helpen. Nu wordt er vooral naar buitenlandse 
werknemers gezocht.  Welke instrumenten zet u in voor de mensen die nu in de 
kaartenbak zitten aan een baan te helpen? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  31  

Vraag: prestatie going concern: het zoeken naar nieuwe bedrijventerreinen. In hoeverre is 
er nog enige ruimte in Maastricht voor het realiseren van nieuwe bedrijfsterreinen? 
Heeft u plekken in het vizier? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  47  9C3 

Vraag: Inwoners aan het sporten krijgen is een goede inzet voor het gezond en sociaal 
houden van onze inwoners. Er zijn veel momenten waarop dat kan gebeuren echter 
zijn er ook burgerinitiatieven die niet aan het licht komen daar men geen aandacht 
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vanuit de gemeente hieraan geeft, en ook deze groepen niet in een sportclub willen 
vanwege het er vrij in kunnen bewegen wanneer men de sport beoefend. Een 
voorbeeld is dat er wel diverse nieuwe en oude opgeknapte jeu de boule banen zijn 
of buurtbewoners die samen gaan wandelen etc. Vaak ook lopen daar de leden 
tegen het feit aan dat er geen nieuwe mensen bijkomen. Hoe denkt u dat deze 
groepen gefaciliteerd kunnen worden om hun buurt leefbaar en vooral mensen 
achter de venster uit krijgen voor te sprorten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  48  

Vraag: Geuseltbad wordt enkele maanden gesloten voor onderhoud diverse diciplines 
vinden onderdak in andere baden. Heeft u ook een oplossing voor het bad waar 
speciaal aandacht is voor mensen met een beperking die nu in een verwarmd 
zorgbad hun (dagelijkse wekelijkse ) oefeningen doen voor fit te blijven om beter 
met hun beperking om te gaan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  50 

Vraag: Top om met jeugdigen, amateurs en professionals cultuur te laten en kunnen 
meemaken, maar hoe gaan we nu om met de aangekondigde bezuinigingen die een 
flinke rem zijn om vooral nieuwe maar ook bestaande instelling te faciliteren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  51 

Vraag: Stand van zaken rond de Bonbonnière  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  51 8C16  

Vraag: Hoe denkt u met de (eur)regio en zuid-limburgse steden samen te werkin ondanks 
de aangekondigde bezuinigingen? Is er extra geld voor vrijgemaakt of blijft het bij 
een gedachte? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  53 

Vraag: Het stimuleren van de Maastrichtse taal prachtig. Maar hoe gaat u dit 
verwezenlijken?  Worden hier extra Maastrichtse boeken aangeleverd bij 
Bibliotheek en of boekhandel? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  37 Tabel BBV-indicatoren 

Vraag: We zien het absoluut verzuim, het relatief verzuim en de VsV’ers langzaam stijgen. 
Hoe is dit mogelijk en is dit oplosbaar door een efficiëntere controle en of sancties 
toe te passen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  39 

Vraag: Kunt u een momenteel overzicht geven van de stand van zaken inzake de uitvoering 
van het integraal Huisvestingsplan? (Ook inzake overschrijding van normbedragen) 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  40 

Vraag: U geeft aan dat er hogere baten ontstaan door verhuur van tijdelijk leegstaande 
klaslokalen. Aan wie verhuurt u en onder welke voorwaarden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  41 

Vraag: We zien dat nog steeds 18% van de peuters en basisschoolleerlingen risico lopen op 
onderwijsachterstand. Dit is 1 op de 5 peuters en basisschoolleerlingen. Zijn al deze 
kinderen in beeld en is er geen vergeten groep die onder de radar blijft? Hoe wilt u 
dit voorkomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  61 

Vraag: Van de BBV-indicatoren zijn de gegevens over 2023 nog niet bekend. Hoe is dit 
mogelijk bij een toenemende digitalisering? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  61 

Vraag: De cliënten met maatwerk arrangementen liggen fors hoger dan het landelijke 
cijfer. Is hier een verklaring voor? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  62  

Vraag: U geeft in 1.M3 aan dat een gewenste omslag pas kan worden bereikt als betere 
data ter beschikking komt en dat er veel tijd en menskracht daarvoor nodig is. Is dit 
pas onlangs ontdekt of heeft men in het verleden de aandacht gegeven aan andere 
zaken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  62  

Vraag: Hoever bent u met de omschakeling om hulp te geven die nodig is en niet hulp 
waar men recht op heeft? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  63/64 

Vraag: Hoever bent u met de voorbereiding om bewoners van het AZC te laten mee-
functioneren in groenonderhoud en op deze manier hun stad te leren kennen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  65 punt 4 

Vraag: Waarom wordt er samen met the Masters niet gekeken naar leegstaande 
schoolgebouwen om de huisvestingskosten op niveau te krijgen? 
  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 22 

Pagina:  68 

Vraag: Hoeveel van de 7500 huishoudens met een inkomen tot 110% van het wettelijk 
sociaal minimum zijn tevreden en kunnen wél rondkomen met dit inkomen? Moet 
men in veel gevallen niet nagaan welke bijdragen/toeslagen nodig zijn en niet op 
welke bijdragen/toeslagen men recht heeft? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  69 

Vraag: Wat is de momentele stand van zaken inzake gedeeltelijk bijverdienen in de PW 
zonder aftrek uitkering? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  69 

Vraag: Worden alleen mensen die behoren tot de groep “inkomen lager dan 110% van het 
minimum” benadert wegens betalingsachterstanden of geldt dit ook voor andere 
groepen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  69 

Vraag: Verstrekken van een passende inkomensvoorziening aan mensen die daar recht op 
hebben ……. Moet dit niet worden ……. Aan mensen die dit nodig hebben? Dit lijkt 
ons een behoorlijk inzichtelijk verschil en waarom kijkt men niet naar hetgeen 
mensen nodig hebben? Is hier een wettelijke wijziging voor nodig? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  71 

Vraag: Op welke manier wil men nieuw beschutte werkplekken creëren? Is iedereen die in 
aanmerking komt voor een beschutte werkplek ook in beeld of is er nog een groot 
grijs gebied? Hoe worden deze mensen benadert en hoe verloopt het 
vervolgproces? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  72 

Vraag: U geeft in 7.M4 aan dat men zoekt naar creatieve oplossingen en dat dit een 
gedeelte verantwoordelijkheid is van werkgevers, overheden, onderwijsinstellingen 
en werknemers. Welke rol speelt de gemeente Maastricht in deze gedeelde 
verantwoordelijkheid? Hoe wil men deze zaken centraal coördineren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  73 

Vraag: In de tabel zien we “Aantal inwoners die vanuit PW geplaatst zijn in betaald werk” 
Wanneer acht men deze plaatsingen als duurzaam geplaatst? Hoe lang moet 
iemand werken voordat deze plaatsing als duurzaam kan worden gezien? Dit is 
onzes inziens geen gevoelskwestie. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  75 
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Vraag: De % WMO-cliënten die de WMO-ondersteuning als passend ervaren zien we 
afnemen. Wat is hiervan de oorzaak en worden deze voor verbetering aangepakt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  75  

Vraag: In hoeverre is men gevorderd om het WMO beleid aan te passen naar kijken wat 
men nodig heeft en niet meer kijken naar waar men recht op heeft? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  76 

Vraag: Kan de inzet van Omnibuzz niet worden beperkt door 65+ gratis openbaar vervoer 
aan te bieden? Is hier al naar gekeken en waarom is dit nog niet ter uitvoering 
gebracht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  77 

Vraag: Er zijn 6000 inwoners met een indicatie huishoudelijke hulp. Wat heeft u tot op 
heden gedaan om de grote wachtlijsten in te korten? Met hoeveel is de wachtlijst 
afgenomen sinds 1-1-2024? In hoeverre maakt men gebruik van vrijwilligers en op 
welke manier wilt u vrijwilligers werven? 

Antwoord:  

  

 


